
Zápisnica z 1. rokovania Komisie pre podporu komunikácie a inklúzie občanov obce 

Lipovec v roku 2025  

 

K číslu:  KI 1/2025 

Prílohy :   -       Prezenčná listina 

-  Plán činnosti komisie na rok 2025 po úprave 

Dňa14. februára 2025 (piatok) o 17.00 hodine sa v kancelárii pre komisie OcZ - Lipovec 

uskutočnilo prvé rokovanie Komisie pre podporu komunikácie a inklúzie občanov obce 

Lipovec v roku 2025. Komisiu otvorila predsedníčka komisie, ktorá je zároveň aj 

zapisovateľkou a za overovateľa zápisnice určila: p. Mgr. Katarínu Hanekovú. Komisia bola 

uznášaniaschopná, zúčastnení boli 5 členovia komisie, 1 člen /Mgr. Fillip/ sa ospravedlnil 

formou emailu. Predsedníčka komisie predložila na prerokovanie návrh programu prvého 

rokovania komisie, ktorý bol dňa 04. 02. 2025 zaslaný všetkým členom komisie v tomto znení: 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľa 

3. Úprava Plánu činnosti komisie na rok 2025 a informácie k aktivitám v mesiaci apríl  

4. Prijatie uznesení 

5. Záver 

 

Návrh programu bol prerokovaný. Predsedníčka komisie otvorila rozpravu. Do rozpravy sa 

nikto neprihlásil. Predsedníčka komisie dala o návrhu programu hlasovať: 

 

Za: 5 

Proti: 0  

Zdržal sa : 0 

Návrh bol prijatý. Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: Uznesenie č. 1/2025 -  Komisia pre 

podporu komunikácie a inklúzie občanov obce Lipovec Schvaľuje Program 1. zasadnutia 

komisie. 

Predsedníčka komisie v úvode zasadnutia poukázala na obsah emailu starostky obce 

z decembra 2024, v ktorom pani starostka navrhuje prehodnotiť 2 body pôvodného plánu 

činnosti komisie schváleného 5.12.2024 a vychádzať pri úprave plánu z činností, na ktoré bola 

komisia v novembri 2022 zriadená.  Predsedníčka komisie dala do pozornosti požiadavku 

starostky obce pri napĺňaní a aktualizácii informácii na webovej stránke obce a zlepšovaní 

informovanosti obyvateľov obce, či už formou letákov alebo príspevkami do Lipoveckých 

zvestí.  Na základe vznesenej požiadavky  starostky obce navrhuje predsedníčka komisie 

upraviť plán činnosti v nasledovnom znení: 

Plán činnosti Komisia pre podporu komunikácie a inklúzie občanov obce Lipovec na rok 

2025 

1. Priebežne dopĺňať potrebné podklady pre webovú stránku obce Lipovec v spolupráci 

so starostkou obce a pracovníkmi OcÚ- Lipovec 



2. Zrealizovať  podľa záujmu  nákupné výlety do Poľskej republiky - Nového Targu / vždy 

v sobotu : 5.4.2025, 18.10.2025/ 

3. Uskutočniť predveľkonočný detský tvorivý ateliér v súčinnosti s MŠ, /tradície jari, 

zdobenie vajíčok, výroba veľkonočných ozdôb, pletenie korbáčov / sobota 12.4.2025/ 

4. Prispievať ku skvalitňovaniu obsahovej stránky Lipoveckých zvestí a napomáhať pri 

zlepšovaní informovanosti obyvateľov obce Lipovec 

5. Zrealizovať podľa záujmu celodenný zážitkovo - poznávací výlet /v prvom polroku 2025 

zabezpečí pani starostka/ 

6. Zdobenie vianočných medovníkov pre deti, ich rodičov a starých rodičov pod vedením pani 

Smažienkovej a tradície v období Adventu 
 
Po predložení upraveného Plánu činnosti v bode 1 a 4 dala predsedníčka prítomným členom 

priestor na rozpravu, do ktorej sa aj všetci zapojili. Ako prvá sa vyjadrila pani Mgr. Haneková, 

ktorá súhlasí s priebežným doplňovaním informácií na web stránku obce a zároveň predniesla 

viaceré postrehy a podnety k obsahu vydávaného štvrť ročníka Lipoveckých zvestí. Uviedla, že 

v mnohých obciach sa dávajú do pozornosti zásadné rozhodnutia OcZ aspoň formou výpisu 

z uznesení, nakoľko čítať zverejňované zápisnice zo zasadnutí OcZ je pre laickú verejnosť 

pomerne náročné. Ďalej navrhuje doplniť do obsahu zvestí zaujímavosti a perličky z obecnej 

kroniky, ktoré súvisia s  určitou udalosťou obce. Navrhuje aj predstavovať formou krátkych 

rozhovorov zaujímavých ľudí spätých s obcou / rôzne záujmové organizácie, náboženské, 

školské spolky/, dať možnosť ľuďom vedieť  viac o službách, eventuálne o ponukách výrobcov 

domácich produktov, medu, džemov, nadprodukcie ovocia, zeleniny podľa sezóny.  Mgr. 

Haneková navrhla aj upresniť termíny pre  spracovanie podkladov pre www obce a príspevky 

do zvestí vždy k uzávierke novín. Považuje za dôležité vedieť, kto bol doteraz zodpovedný za 

zabezpečenie a obsah www a Lipoveckych zvestí  -  aké sú k dispozícii podklady a kontakty a  

v čom možno nadviazať v ďalšej činnosti.   

Mgr. Haneková sa ponúkla, že v súčinnosti s riaditeľkou MŠ  zabezpečí informácie na web 

práve o MŠ.   

Pani Vozárová uviedla, že súhlasí s úpravou plánu činnosti.  Webovú stránku je nutné doplniť, 

chýbajú tam napríklad informácie o činnosti jednotlivých zložiek. Pokiaľ ide o návrhy pani 

Hanekovej tie akceptuje, ale treba brať do úvahy aj obmedzený rozsah zvestí / 4 strany/. 

Zabezpečí informácie o Lipoveckých drakoch a DHZ na web stránku obce. 

Pani Mgr. Dibalová  sa prikláňa k názorom kolegýň z komisie, keďže je členka miestnej 

organizácie zdravotne postihnutých, osloví predsedníčku a zabezpečí informácie na web 

stránku obce. Podotkla, že práve 16.2. 2025 sa zdravotne postihnutí spolupodieľajú na 

organizovaní detského karnevalu. 

Pán Ing. Ertl  uviedol, že treba si dať pozor aj na duplicitný obsah  zverejňovaných informácii, 

on zabezpečí aktuálne informácie týkajúce sa futbalu v obci, ako detí, tak i dospelých.  

Predsedníčka komisie  poďakovala za príspevky členov v rámci diskusie a navrhla, aby boli 

informácie na web zhromaždené a odoslané v lehote do 14.3.2025 starostke obce Lipovec, 

pričom ona ako predsedníčka bude kontaktovať ešte divadelníkov, turistov, Tomáčikov a PFB. 

V tomto smere bude oslovený i pán Tylka ako správca obecnej stránky. Dala o návrhoch 

hlasovať. 

Za: 5 

Proti: 0  



Zdržal sa: 0 

Návrhy boli prijaté. Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: 

 Uznesenie č. 2/2025 -  Komisia pre podporu komunikácie a inklúzie občanov  obce Lipovec - 

Schvaľuje Plán činnosti komisie na rok 2025 /po úprave bodov 1 a 4/  

V ďalšom priebehu rokovania predsedníčka komisie stručne informovala o plánovaných 

aktivitách v mesiaci apríl 2025. Dňa 5.4.2025/sobota/ organizuje komisia tradičný jarný 

nákupný zájazd do Nového Targu. Autobus je rezervovaný z MT- lines a.s. Martin, kapacita je 

naplnená a dňa 18.2.2025 bude autobus aj vyplatený. Občerstvenie pre účastníkov je 

zabezpečené, odchod o 6.00 hodine od COOP Jednota Lipovec. Na 12.4.2025 /sobota/ je 

plánovaný predveľkonočný tvorivý ateliér. Predsedníčka uviedla, že oslovila už aj pani 

riaditeľku MŠ, ktorá prisľúbila účasť detí aj s krátkym jarným programom. Budú pozvaní aj 

starší občania, aby priblížili mladším účastníkom prežívanie jarných tradícií. Zároveň  uviedla, 

že podľa vyjadrenia pani starostky sa táto aktivita bude môcť uskutočniť v priestoroch KD, 

nakoľko prebieha nové verejné obstarávanie k rekonštrukcii KD. Na aktivitu sú zakúpené 

stužky v 10 farbách a kreatívny materiál pre vytvorenie veľkonočných dekorácii a zdobenie 

vajíčok. Oslovila aj pána Juraja Vrabca, ktorý roky zdobí kraslice voskom, pani Mgr. Kevickú, 

ktorá predvedie čipkárske umenie. Zároveň požiadala Ing. Ertla, aby si svojpomocne zabezpečil 

vŕbové prútie na pletenie veľkonočných korbáčov a poprípade vytvoril aj náčrt plagátiku – 

pozvánky . Osloví aj pána Frančáka, ktorý pletie košíky a pani Boženu Kramárovú, ktorá zdobí 

kraslice rôznymi technikami, aby to bolo pre deti a dospelých zaujímavé. Predsedníčka 

požiadala prítomných členov komisie aj o prípadné zapožičanie veľkonočných dekorácii s tým, 

že priestor KD sa bude pripravovať 11.4.2025 o 17. 00 hodine. 

Informácie boli akceptované všetkými prítomnými členmi komisie. 

Uznesenie č. 3/2025 -  Komisia pre podporu komunikácie a inklúzie občanov  obce Lipovec – 

Berie na vedomie informácie o plánovaných aktivitách v mesiaci apríl 2025. 

   

V závere  poďakovala predsedníčka komisie členom  komisie za ich účasť na rokovaní. 

Rokovanie komisie bolo ukončené o 18.00 hodine.   

 

Zapísala: JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová.............................................. 

Zápisnicu overila:  Mgr. Katarína Haneková................................................. 

 


